
Zpráva poradce chovu za rok 2007 
 Vážení přátelé, v úvodu mé zprávy musím podotknout, že v uplynulém roce, díky výrazným úspěchům na 
nejrůznějších pracovních zkouškách, se chov pointerů u nás zviditelnil. Jak již bylo mnohokrát zmiňováno, 
jedná se jak o úspěchy v polním hledání, tak i na memoriálech. A o pointerech se mluví čím dál víc. 
  
Počet vrhů v loňském roce, oproti minulým letům, nepatrně stoupl a mám pocit, že ani s odbytem štěňat 
nebyly příliš problémy. V roce 2007 bylo vrženo 11 vrhů. 3 feny nezabřezly, ale 2 z toho byly již znovu 
nakryty. Narodilo se 54  štěňat – 24 psů a 31 fen. Co se týká zbarvení, bylo 22 štěňat bíložlutých, 25 
bíločerných, 3 černá, 2 žemlová a 2 bílohnědá. 
 
Další přírůstky byly také již v prvním měsíci letošního roku, a to 2 vrhy a dohromady 15 štěňat. 
A co se týká chovných jedinců, které jsou v evidenci na rok 2008, je to 28 chovných psů a 31 chovných fen. Za 
zmínku stojí nově uchovněný importovaný pes ze Španělska, jehož majitelem je MVDr. Březina a zatím se jeví 
po pracovní stránce velmi nadějně. Co však přinese do chovu teprve uvidíme. 
 
Závěrem mého příspěvku bych chtěla popřát pointerům i v letošním roce mnoho úspěchů jak v exteriérových 
soutěžích, tak i na nejrůznějších pracovních zkouškách. 
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